

## 駐開普敦辦事處公告

因應新型冠狀病毒「COVID-19」疫情，南非政府自3月26日午夜起至4月16日止實施全國性封鎖，為配合南非政府政策，該期間本處實施異地辦公，國人倘需洽本處請撥：

領務服務: 083 286 7071 ( 電郵: [ricshih@mofa.gov.tw](mailto:ricshih@mofa.gov.tw) )

緊急電話: 071 893 1100 ( 電郵: [cpt@mofa.gov.tw](mailto:cpt@mofa.gov.tw) )

其他洽詢: 083 292 5432 ( 電郵: [ssliu@mofa.gov.tw](mailto:ssliu@mofa.gov.tw) )

倘有急難救助案件，仍請撥打本處急難救助專線電話：071-893-1100，本處於封鎖期間將暫時關閉，領務服務採預約辦理，倘有急需，請來電或簡訊與本處聯繫，不便之處，敬請見諒。

駐開普敦辦事處籲請僑胞配合封城防疫措施，確保安全與健康，共同渡過防疫艱難時期。

In response to the novel coronavirus (COVID-19) epidemic, the Government of South Africa has announced a national lockdown from midnight of March 26, 2020 to midnight of April 16, 2020. In line with this policy, the Taipei Liaison Office in Cape Town will be temporarily closed during the lockdown. If you have to contact our office, please call following numbers or email:

Consular enquiries: 083-286-7071 (or email: [ricshih@mofa.gov.tw](mailto:ricshih@mofa.gov.tw))

Emergency: 071-893-1100 (or email: [cpt@mofa.gov.tw](mailto:cpt@mofa.gov.tw))

Others: 083-292-5432 (or email: [ssliu@mofa.gov.tw](mailto:ssliu@mofa.gov.tw))

For Taiwan nationals who seek emergency assistance, please call our emergency assistance line at (+27) 071-893-1100. All consular applications will be processed by “appointment only”. Should you require urgent consular assistance, please call or text first, we will attend and respond in due course. Please accept our sincere apology for any inconvenience during the lockdown.

The Taipei Liaison Office in Cape Town wishes you a safe and healthy stay home. See you after the lockdown.